
 

 

Geachte heer, mevrouw,  

 

 

Zoals toegezegd in onze brieven van 16 en 29 november 2018 informeren wij 

u over het overleg van de aandeelhouders met Groningen Airport Eelde NV 

(GAE) op 6 december jl. 

 

In onze vorige brief gaven wij aan dat wij de onderhandelingen met Nordica 

wilden afwachten. Inmiddels is duidelijk geworden dat GAE niet verder gaat 

met Nordica. Wij zijn teleurgesteld dat de hub-verbindingen zullen 

wegvallen. De groei van het aantal reizigers in het afgelopen jaar is niet 

afdoende gebleken om de hub-verbindingen naar Kopenhagen en München te 

behouden voor de regionale luchthaven. 

 

Het overleg van 6 december jl. stond gepland als reguliere 

aandeelhoudersvergadering. Door de recente ontwikkelingen heeft dit overleg 

een andere lading gekregen. Het overleg is daarom, op verzoek van de RvC 

GAE NV, omgezet in een informele aandeelhoudersvergadering, waarin de 

actuele situatie is besproken waarin de luchthaven momenteel verkeert. Een 

informele aandeelhoudersvergadering houdt in dat er geen besluitvorming 

heeft plaatsgevonden. 

 

Naast de gevolgen van het wegvallen van de hub-verbindingen met Nordica, 

is ook de informatieverstrekking vanuit de luchthaven aan de aandeelhouders 

aan de orde geweest. In het bijzonder zijn wij kritisch geweest over de 

ontwikkelingen van het routefonds in 2018 en de verplichtingen die daaraan 

ten grondslag liggen. Naar aanleiding hiervan worden nog enkele zaken 

uitgezocht. 
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Het overleg tussen aandeelhouders, directie en raad van commissarissen 

wordt op 21 december 2018 voortgezet. Onze inzet daarin zal zijn dat het 

door u genomen raadsbesluit Uitwerking voorkeursalternatief - 'Investeren' 

Groningen Airport Eelde overeind blijft, binnen de voorwaarden die daarvoor 

gesteld zijn. De directie van GAE en de RvC hebben daarom opdracht 

gekregen om een realistische planning en sluitende begroting op te stellen, 

passend binnen dat investeringsscenario, maar zonder vooruit te lopen op 

vliegverbindingen die er nog niet zijn. Daarnaast hebben wij – gezamenlijk 

met de andere aandeelhouders – de directie en de RvC onder meer de 

opdracht meegegeven om een plan met een bijbehorende sluitende begroting 

voor volgend jaar op te stellen binnen de kaders van het investeringsscenario. 

Uitgangspunten daarbij zijn onder meer: (a) dat de luchthaven aan de 

veiligheidseisen dient te voldoen, en (b) wat de maximaal te verwachten 

financiële inspanning van de vijf aandeelhouders gezamenlijk zal zijn (de 

NEDAB-bijdrage van maximaal 3 miljoen). Wij hebben daarbij ook aandacht 

gevraagd voor het aanboren van andere inkomsten (commercieel) om 

mogelijke tekorten op te vangen en voor het tijdig en volledig informeren van 

de aandeelhouders. 

 

Het uitvoeren van uw raadsbesluit houdt ook in dat wij eventuele verzoeken 

vanuit de luchthaven om extra middelen beschikbaar te stellen niet zullen 

honoreren en dat het proces tot het vervreemden van het 26%-aandelenbelang 

van de gemeente Groningen door ons zal worden voortgezet. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voor nu voldoende te hebben geïnformeerd, 

en informeren u zo spoedig mogelijk na het overleg op 21 december 

aanstaande. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

De burgemeester,      De secretaris, 

Peter den Oudsten      Peter Teesink 

 

 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 


